
Styremøte 21.06.21 

Tilstede: Karin, Morten, Kim, Bjørn, Kristin, Wilma

Ikke tilstede: Rigmor, Stig Ingar


- Vi må ha en evaluering av på stå på H-feltet.


- Hvem tar over Eurobate?


- Ordne noen flagg til TIL 2020. Kanskje Beate og Rita er villige?


- Møte med TIL 5. eller 6. juli. Går dessverre ikke pga ferie.


- Skal vi stå på H neste hjemmekamp 30. juni? Nei, fordi da blir det nok kun styret som ender 
opp å stå der.


- Organisere en ny flash mob? Og kanskje ha en stunt på Pyramiden.


- Vi burde reklamere mer for damekampene 


